
PROTOKÓŁ Nr 5/07

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik
w dniu 05 listopada 2007r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Jerzy  Terebun –  Przewodniczący  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Ocena realizacji wniosków oraz interpelacji za I półrocze 2007r.
2. Ocena realizacji wydatków budżetowych w dziale 754 za I półrocze 2007r.

Do punktu 1.

Pan Tomasz Gorochowicz
Poinformował,  że  odpowiedzi  na  interpelacje  najczęściej  udzielane  są  w trakcie  sesji.  W 
sytuacji, kiedy radny prosi o odpowiedź na piśmie, to w ciągu 14 dni udziela mu się takiej 
odpowiedzi.  Odpowiedzi  na  pismie  udziela  się  również  wtedy,  kiedy nie  ma  możliwości 
bezpośredniej  odpowiedzi  na  sesji  (np.  zapytanie  jest  trudne  i  wymaga  dodatkowych 
informacji, niemożliwych do uzyskania w trakcie sesji). Załatwienie części interpelacji leży w 
naszej gestii, dużo jednak jest kierowanych do innych instytucji, przeważnie do Powiatowego 
lub Wojewódzkiego Zarządu Dróg. Na każdej sesji Przewodniczący Rady informuje o treści 
udzielonych odpowiedzi na interpelacje.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że należałoby na posiedzeniach Komisji pouczyć radnych w sprawie zgłaszania 
interpelacji,  ponieważ  bardzo  często  interpelacje  zadawane  są  w  błahych  sprawach,  nie 
kwalifikujących się do rangi interpelacji.
Pan  radny  zaproponował  aby  wypracować  jakieś  stanowiska  w  sprawie  interpelacji 
dotyczących dróg. Może organizować cykliczne spotkania z przedstawicielami Zarządu Dróg 
w tej sprawie?
Pan radny zwrócił się z zapytaniem o interpelację Pana radnego Toboty, dotyczącą budowy 
basenu.

Pan Tomasz Gorochowicz
Obecnie zajmujemy się wykupem działek w okolicy planowanej budowy basenu. Brak jest 
jeszcze decyzji w sprawie ostatecznej koncepcji budowy basenu i całego terenu rekreacyjno-
sportowego.
W  kwestii  załatwiania  interpelacji  dotyczących  dróg  Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  od  rangi 
zgłaszanych  interpelacji  zależy  stosunek  Zarządu  Dróg  do  poruszanych  w  nich  spraw. 
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Poinformował,  że  oprócz pism jakie  wysyłamy,  duże  znaczenie  mają  osobiste  kontakty z 
przedstawicielami Zarządu Dróg.

Pan Jan Zduniewicz
Czy  na  szczeblu  kierownictwa  Urzędu  była  dyskusja  nad  koncepcją  budowy  basenu  z 
uwzględnieniem sugestii mieszkańców aby był to basen kryty?

Pan Tomasz Gorochowicz
Pierwsza  koncepcja  zakładała  budowę  basenu  sezonowego,  tylko  na  okres  letni.  Potem 
zastanawiano się nad budową basenu z rozsuwanym dachem. Uznano jednak, że zadaszenie 
to  nie  tylko  sam  dach  ale  cała  infrastruktura  z  tym  związana.  Jeśli  basen  miałby  być 
użytkowany  cały  rok,  musi  posiadać  zaplecze  socjalne,  szatnie,  natryski.  Musi  być 
rozwiązana kwestia ogrzewania i wentylacji,  bo zimą na dachu może skraplać się woda i 
spadać  do  basenu.  To  wszystko  bardzo  podniesie  koszt  budowy,  obiekt  trzeba  będzie 
utrzymywać i obsługiwać przez cały rok. Na razie bardziej skłaniamy się do tego, aby był to 
obiekt sezonowy. Sprawa jednak nie jest jeszcze zamknięta i wszystko może się zmienić.
Pan Gorochowicz poinformował, że nawet w odkrytej wersji basenu (bez dachu) woda byłaby 
podgrzewana przez kolektor słoneczny.

Pan Jan Zduniewicz
Uważa,  że  sprawa  koncepcji  budowy basenu  powinna  być  tematem  do  dalszej  dyskusji, 
należy wysłuchać co ludzie mają do powiedzenia w tej sprawie.
Pan radny pozytywnie ocenił informację o realizacji interpelacji zgłaszanych przez radnych, 
stwierdził, że do sprawy tej władze gminne podchodzą poważnie.

Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  oceniła  informację  o  realizacji  wniosków  i 
interpelacji w I półroczu 2007r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła informację na temat wydatków budżetowych w 
dziale 754 za I półrocze 2007r.

(w zał. na str............prot.)

Pan Tomasz Gorochowicz
Poinformował, że z jednostek OSP istniejących na terenie Gminy tylko jedna, w Homotach, 
nie wykazuje żadnej działalności. Po ostatniej kontroli jednostek OSP przez Państwową Straż 
Pożarną  otrzymaliśmy  zalecenia  doposażenia  niektórych  z  tych  jednostek  w  sprzęt.  Fakt 
braku jakiegoś sprzętu wynika z pewnych zaniedbań władz tych jednostek, które nie zgłaszały 
braków. Jeśli jednostki zwracały się o kupno sprzętu, to z reguły taki sprzęt kupowano.

Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła informację na temat wydatków budżetowych 
w dziale 754 za I półrocze 2007r.
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Do punktu 3.

Pan Jerzy Terebun zgłosił potrzebę dożwirowania drogi w Maćkowiczch, pod Bug.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                         Jerzy Terebun
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